



25 Mar 2022

羽毛球殺球仲快過 F1 賽車？

Badminton Smash Is Even Faster Than F1 Car?



陳文宏為球拍進行測試時創下最高殺球速度紀錄。

*Tan Boon Heong recorded the fastest smash in a racket test.
(Photo: Yonex USA video screenshot)*

你有沒有想過羽毛球可以飛行多快？根據健力士世界紀錄，F1 賽車最高時速能達到每小時 397 公里，然而這個速度對比羽毛球殺球的最高速度還要慢呢！丹麥球手 Mads Pieler Kolding，於 2017 年出戰印度超級聯賽時，創下男子羽毛球比賽中的最高殺球速度，時速高達 426 公里；而男子羽毛球最高殺球速度，更是達到每小時 493 公里，由馬來西亞球手陳文宏於 2013 年為球拍公司測試球拍時創下。

Have you ever thought about how fast a shuttlecock could go? According to Guinness World Records, the fastest speed ever achieved by an F1 car is 397km/h, while still mind-blowingly fast, it is still slower than the top speed of a badminton smash!

During India's Badminton Premier League in 2017, Danish player Mads Pieler Kolding achieved the fastest badminton hit (male) in competition with 426km/h; while the fastest badminton hit (male) is 493km/h, and was achieved by Tan Boon Heong of Malaysia in 2013, which was done under lab conditions for testing a new racket.



(Photo: Glen Wheeler on Unsplash)